
		
	
Protokoll	fört	vid	Sixbo-	Svingens	VSF	årsmöte,	2024-04-07	
Plats:	Café	Kårtorp	
Deltagare:	14	st	enligt	bifogad	röstlängd	
	
	
	
1.	Mötets	öppnande	
Årsmötet öppnades av si/ande ordförande Jörgen Lycke som hälsade alla välkomna 
 
2.	Val	av	mötesfunktionärer		
					a.	ordförande		
					Till	ordförande	för	mötet	valdes	Jörgen	Lycke	
						b.	sekreterare	
						Till	sekreterare	för	mötet	valdes	Kent	Möller	
						c.	justeringspersoner	
						Till	justeringspersoner	valdes	Ingela	Jansson	samt	Anders	Wahlqvist	

	
	3.	Godkännande	av	dagordning	
						Dagordning	för	mötet	godkändes	
	
	4.	Godkännande	av	kallelse	och	mötets	behörighet	samt	upprättande	av	röstlängd	
						På	frågan	om	mötets	behörighet	och	kallelse	samt	röstlängd	så	godkändes	detta	
	
	5.	Val	av	kassör	på	en	tid	av	2	år	
					Till	kassör	på	en	tid	av	2	år	valdes	Sven-Erik	Pettersson	
	
6.	Val	av	styrelsesuppleant	på	en	tid	av	1	år	
					Till	styrelsesuppleant	på	1	år	valdes	Magnus	Sääw	
	
7.	Val	av	en	person	till	valberedningen	på	en	tid	av	2	år	
						Till	valberedningen	på	en	tid	av	2	år	valdes	Ingela	Jansson	
	
8.	Val	av	revisor	på	en	tid	av	2	år	
					Till	revisor	på	en	tid	av	2	år	valdes	Jens	Kälvegren	
	
9.	Val	av	revisorssuppleant	på	en	tid	av	1	år	
					Till	revisorssuppleant	på	en	tid	av	1	år	valdes	Tobias	Frank	
	
10.	Val	av	firmatecknare	för	Sixbo	-	Svingens	VSF	(ordf.	och	kassör)		
							Till	firmatecknare	för	Sixbo	-	Svingens	vägsamfällighet	utsågs	ordförande	Jörgen		
							samt	kassör	Sven-Erik	Pettersson		
		



11.	Verksamhetsberättelsens	godkännande	
							Berättelsen	för	verksamheten	lästes	av	Jörgen	Lycke	och	godkändes	av	mötet	och		
							lades	till	handlingarna.		
							
12.	Ekonomisk	berättelse	
							Kassören	Sven-Erik	Pettersson	redovisade	ekonomin	för	det	gångna	året	och	den		
							godkändes	av	mötet.	Behållningen	vid	årets	slut	var	51.601,94	
	
13.	Revisionsberättelse	godkännande	
							Revisionsberättelsen	lämnades	av	revisor	Jens	Kälvegren	samt	Åke	Sjöberg	och	lades	
							till	handlingarna.	
	
14.	Beviljande	av	ansvarsfrihet	för	styrelsen	
							Årsmötet	beviljade	därmed	ansvarsfrihet	för	styrelsen	
	
15.	Övriga	frågor	
							a)	Fråga	angående	sandlådor.	Mötet	gav	styrelsen	i	uppdrag	att	undersöka	den	saken		
							och	återkomma	i	frågan.	En	grushög	kommer	att	läggas	vid	Ingela	Janssons	ladugård.						
							b)	Fråga	om	höjd	andelskostnad	till	250:-/andelstal.	Sven-Erik	gav	en	redogörelse					
							för	förutsättningarna	och	ökade	kostnader	för	sandning	och	bränsle	m.m.	Mötet		
							beslutade	att	tillstyrka	styrelsens	förslag	på	höjning	av	andelskostnad/andel.	
							c)	Fråga	väcktes	om	milstenen.	Jens	svarade	att	den	finns	i	hans	lada.	Mötet	föreslog		
							att	styrelsen	återkommer	om	en	arbetsdag	lite	längre	fram	för	att	göra	i	ordning		
							röset	och	stenen.	
									
16.	Mötet	avslutas	
							Ordförande	Jörgen	Lycke	tackade	för	visat	intresse	och	avslutade	årsmötet.	
							Därefter	följde	sedvanligt	kaffe	med	dopp.	
	
	
	
Vid	protokollet	
	
…………………………………………………….																			……………………………………………………….	
Kent	Möller	mötessekreterare	 														Jörgen	Lycke,	ordförande	
	
Justerare:	
…………………………………………………….																			……………………………………………………….	
Anders	Wahlqvist	 	 														Ingela	Jansson	


